
البياناتوجميعستقبلية،الموالآفاقوالمشروعاتوالاستراتيجياتالأرباحوتوزيعاتوالأرباحالإيراداتالحصرلاالمثالسبيلعلىذلكفيبماللصندوق،المستقبليالأداءبشأنالسنويربعالتقريرهذافيبحثهاتمالتيالأموربعض:المسؤوليةإخلاء

و"توقع"بالكلماتلمقصودافإنالتقرير،هذافياستخدامهاوعند.المتوقعةتلكعنمادياًالفعليةالنتائجاختلافإلىيؤديقدمماالوضوح،عدموحالاتللمخاطرالمستقبليةالبياناتتلكوتخضع."المستقبليةالبيانات"البحتةالتاريخيةغيرالأخرى

التفسيرفيأو/والمعنىفيإختلافأيوجودحالوفيالعربية،باللغةلهترجمةمعالإنجليزيةباللغةالتقريرهذاصدر.المستقبليةالبياناتتحديدهولهاالمختلفةوالصيغ،”مشروع"و"تنبؤ"و"إمكانية"و"ينبغي"و"تتوقع"و"تعتقد"و"تقدير"

.الإنجليزيةاللغةترجحاللغتين،بين

مغلق :الصندوقهيكل

عقارية :الصندوقفئة

صناعي :الصندوقنوع

2021فبراير :التأسيستاريخ

أمريكيدولار :العملة

تللاستشاراكابيتالبيتكشركة

المحدودة3الاستثمارية :الصندوقمدير

أمريكيدولار60,000,000 :الصندوقأصولقيمةصافي

للوحدةأمريكيدولار1,000

الاستثمارية :الصندوقحجمإجمالي

الكايمانجزر :الصندوقبلد

7.00% :(IRR)المستهدفالداخليالعائدمعدل

1.50% السنةبدايةمنذالأرباحتوزيعاتعائد

6.00% (سنويأساسعلى)السنةبدايةمنالأرباحتوزيعاتعائد

الموزعةالأرباح

دولار أمريكي300,000 التوزيعات الشهرية

دولار أمريكي900,000 بداية السنةمنذ

دولار أمريكي2,385,000 *منذ التأسيس
لربعلالعرضعنالطلبزيادةمعبقوةالعامالمتحدةالولاياتفيالصناعيالسوقبدأ•

دفقأبطأ،يكونماعادةالعاممنالأولالربعأنمنالرغموعلى.التواليعلىالسادس

بزيادة-2022عاممنالأولالربعفيمربعقدممليون108.7منأكثرالسوقاستوعب

قدممليون100.8مقدارهماسجلالذي،2021عاممنالأولالربععن%7.8نسبتها

الأوللربعابمقدوريكنلمسنوي،أساسعلىالاستيعابنسبةارتفاعحقيقةورغم.مربع

مربعقدممليون157.9عن%31بنسبةالانخفاضمعسنويربعأساسعلىالمنافسة

.2021عاممنالرابعالربعفيالإيجابيالاستيعابمن

علىالسادسللربعمكعبقدممليون200الجديدةالمساحاتتأجيرنشاطتجاوزكما•

التأجيرنشاطمنمربعقدممليون200تحقيقيتملمالماضية،الستةالأرباعقبل).التوالي

صحيحالالطريقفيالسوقتضعأنالأرقامهذهلمثلويمكن.(الإطلاقعلىواحدربعفي

مربع،قدممليون700يتجاوزالذيالجديدةالمساحاتتأجيرنشاطمنآخرعاملتسجيل

.2020عامفيالإطلاقعلىمرةلأولحدثماوهو

-2022عاممنالأولالربعفيمربعقدممليون87.2الجديدالمعروضإجماليبلغ•

وكانت.2021عاممنالأولالربعفيمربعقدممليون74.5عن%17.1نسبتهابزيادة

فيالتأجيرلعملياتسنواتالخمسمتوسطمن%28بنسبةوأعلىللسنةقويةبدايةهذه

شهدالحالية،التوسعإجراءاتخلالومن.(مربعقدممليون67.9بمتوسط)الأولالربع

انخفاضإلىأدىمماسنوات،تسعمدىعلىالعرضعنالطلبفيزيادةالسوق

ومع.انعكسقدالاتجاههذاأنيعنيالذيالأمر،2020و2019فيالشاغرة،المساحات

بأكثرأخرىمرةالعرضالطلبتجاوز،2022عامفيالآنوحتى2021عامفيذلك،

عودةبالسوقرحبالطلب،علىالعرضتفوقمنعامينوبعد.مربعقدممليون21.5من

لىإحاليا  المعروضونقصباستمرارالمتزايدالطلبأدىذلك،ومعما،نوعاالتوازن

.مسبوقةغيرمستوياتإلىالشاغرةالمساحاتتراجع

فيحةبالصالمتعلقةوالمخاوفالموانئوازدحاموالسلع،الموادفيالمستمرالنقصساهم•

،ويكفيلدآندكوشمانهاتتتبعسوق ا81بينفمنذلك،ومع.الإنشاءقيدالعقاراتتأخير

وبالنظر.2022عاممنالأولالربعفيمربعقدممليون1.0منأكثرسوق ا27سلمت

ااستحوذتقدالعشرةالأسواقتلكأنإلى الاستيعابصافيمن%45منأكثرعلىأيض 

كانالتيالأسواقفيكبيرحدإلىيتركزالجديدالعرضيزاللاف،2021عامنهايةفي

.باستمرارقوي افيهاالطلب

.ويكفيلدآندكوشمان:المصدر

التوزيعاتملخص

الصندوقخصائص
أمازون :المستأجر

Non-sort(رالكبيالحجمذاتللبضائع) :العقارنوع

لويزياناكارينكرو، :المدينة

سنة14.6 :الإيجارمدة

مربعقدم1,080,000 :المساحة

65% :التمويلنسبة

الصندوقمنهايتكونالتيالأصولتفاصيل

.2021نوفمبرنهايةفيالعقارتسليموتم%100بنسبةالتطويراكتمل•

وبدوامكاملبدوامعامل1,500منأكثرالإنترنتعبرالتجزئةبائعلدىيعمل•

.لويزيانافيجزئي

الأمنووالسلامةالبشريةالمواردإدارةفيأشخاصبتوظيفالإنجازمركزقامكما•

عملصاحب20أفضلمنواحدهوالمرفقوهذا.المعلوماتوتكنولوجياوالتمويل

تتعلقلاقطاعاتفيالأعمالأربابمنالأوائلالعشرةبينومنلافاييتفيخاص

.والغازالنفطبصناعة

شحنووتعبئةلانتقاءلويزيانا،فينوعهمنالأولوهوالمرفق،هذااستخداميتم•

.والسجادالخارجيةوالمعداتالساحاتأثاثمثلالمجمعةالأصناف

بدونجزئةبالتالبيعشعبيةنمتحيثالجائحة،أثناءكبيربشكلأمازونتوسعت•

.وأركنساسداكوتاساوثفيالإنجازمراكزعنالشركةوأعلنت.ملامسة
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الأرباح الموزعة

الأصولعلىالملاحظات

الأمريكيالصناعيالسوقعنعامةلمحة

السنويربعالتقرير
2022مارس31فيالمنتهيةللفترة

أكثر،أو% 7.00بواقعالداخليالعائدمعدلتلقيبعدالمبالغإجماليمن% 20( أ)تساويالتيالأداءرسوم
أكثرأو% 12.00بواقعالداخليالعائدمعدلتلقيبعدالمبالغإجماليمن% 50( ب)و



Disclaimer: Certain of the matters discussed in this Quarterly Report about the Fund’s future performance, including, without limitation, future revenues, earnings, dividends, strategies,

prospects, consequences and all other statements that are not purely historical constitute “forward-looking statements.” Such forward-looking statements are subject to risks and

uncertainties, which could cause actual results to differ materially from those anticipated. When used herein, the words “anticipate,” “estimate,” “believe,” “expect,” “should,” “potential,”

“forecast,” “project,” variations of such words and similar expressions are intended to identify forward-looking statements.

Fund Structure Closed-ended

Asset Class Real Estate

Asset Type Industrial

Launch Date February 2021

Currency USD

Fund Manager KFHC Investment Advisory III Ltd.

Fund NAV U.S. $60,000,000

Total Fund Size U.S. $1,000 per Investment Unit

Domicile Cayman Islands

Target IRR 7.00%

Year-to-date dividend yield 1.50%

Year-to-date dividend yield (annualised) 6.00%

Dividends

Monthly Distribution $  300,000        

Year to Date $  900,000 

Since Inception* $  2,385,000 

• The U.S. industrial market started off the year strong with

demand outpacing supply for the sixth consecutive quarter.

Though the first quarter of the year is traditionally slower, the

market absorbed over 108.7 million square feet (msf) in Q1

2022—up 7.8% over the 100.8 msf reported Q1 2021. Despite

the fact that absorption was up on a year-over-year (YoY) basis,

the first quarter couldn’t compete on a quarter-over-quarter

(QoQ) basis with a 31% decrease from the 157.9 msf of positive

absorption in Q4 2021.

• New leasing activity surpassed 200 msf for the sixth quarter in a

row as well. (Prior to the last six quarters, 200 msf of leasing

activity in a single quarter had never been achieved.) Such

figures could put the market on pace to see another year of new

leasing activity surpassing 700 msf which happened for the first

time ever in 2020.

• New supply totaled 87.2 msf in Q1 2022—a 17.1% increase over

the 74.5 msf reported in Q1 2021. This was a solid start to the

year and 28% above the five-year average for first quarter

deliveries (67.9 msf being the average). In the current expansion,

the market saw nine years of demand outpacing supply and

driving vacancy lower, in 2019 and 2020, this reversed. However,

in 2021 and so far in 2022, demand has again exceeded supply

by over 21.5 msf. After two years of supply outpacing demand,

the market welcomed some balance back, however, the

constantly increasing demand and lack of supply has now driven

vacancy back down to unprecedented levels.

• On-going materials and commodities shortages, port

congestion and health-related concerns have contributed to

delays for properties under construction. Even so, of the 81

markets tracked by Cushman & Wakefield, 27 markets delivered

over 1.0 msf in Q1 2022. Considering those 10 markets also

accounted for more than 45% of net absorption at the end of

2021, new supply remains largely concentrated in markets

where demand has been consistently strong.

Source: Cushman and Wakefield

Distribution Summary

Fund Facts
Tenant Amazon

Facility Non-sort

City Carenco, LA

Unexpired Lease Term 14.6 Years

Size 1,080,000 SF

Leverage 65%

Underlying Asset Detail

• The development is 100% complete and the property was

delivered in the end of November 2021.

• The online retailer employs over 1,500 full- and part-time workers

in Louisiana.

• The fulfillment center has also employed people in human

resource management, safety and security, finance and

information technology. The facility is one of the top 20 private

employers in Lafayette and among the top 10 among employers

in industries not related to the oil and gas industry.

• The facility, the first of its kind in Louisiana, is being used to pick,

pack and ship bulky items such as patio furniture, outdoor

equipment and rugs.

• Amazon has expanded significantly during the pandemic as

contact-less retail has grown in popularity. The company

announced fulfillment centers in South Dakota and Arkansas.
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Asset Commentary

US Industrial Market Overview

Quarterly Report
For the period ended March 31, 2022

Performance Fee equal to (a) 20% of the aggregate amounts after receiving an 
IRR  of 7.00% or above, and (b) 50% of the aggregate amounts after receiving 
an IRR of 12.00% or above. 


